

#9 (49)

# RL

REAL LIFE IN PHUKET

ЖИЗНЬ НА ПХУКЕТЕ

FEBRUARY - MARCH 2018 /  
ФЕВРАЛЬ - МАРТ 2018

Where is **SII**  
**EAWSAKUL?**



Your free copy / Ваш бесплатный экземпляр

# KATA ROCKS SUPERYACHT RENDEZVOUS 2017



**T**he second Kata Rocks Superyacht Rendezvous (KRSR) brought some of the most important global yachting industry players to Phuket. From 8 to 10 December 2017, the world's leading luxury yachting brands, prestigious shipyards, brokerage houses and a number of superyacht owners came together for three days of exclusive parties, celebrations and networking events.

"The KRSR 2017 is proud to have attracted the most prestigious brands from the yachting world including Feadship and Royal Huisman – brands that normally only showcase together in Monaco and Fort

Lauderdale," said Richard Pope, CEO at Kata Rocks and Infinite Luxury. "To have these brands supporting the KRSR will only help to generate increased interest in Phuket, Thailand and Asia as a world-class superyachting destination," he added.

Once again, the seascape spreading in front of the Kata Rocks resort was dotted with magnificent yachts of which more than 20 assembled for this year's rendezvous. Top yachts included Feadship's 70-metre MY Lady Christine; the 52-metre Phinisi Schooner SY Zen, Burgess' 51-metre MY Northern Sun, 32-metre MY Princess Sau-

vage, two Monte Carlo 86 yachts and MY Grace, the 2017 Sunseeker Manhattan 66.

The 2017 KRSR comprised a multitude of parties, private dinners, exclusive food and drink tastings, superyacht brunch cruises, and more, which attracted numerous VIP guests including, 30 superyacht owners, celebrities and captains.

Next year's KRSR is scheduled for 7 to 9 December 2018. What to expect? With organizers committed to making the KRSR a major event in the region – more! ■

*Learn more at [katarockssuperyachtrendezvous.com](http://katarockssuperyachtrendezvous.com)*

**В**торое Kata Rocks Superyacht Rendezvous (KRSR) собрало на Пхукете одних из самых значительных игроков яхтенного мира. С 8 по 10 декабря 2017 года ведущие люксовые яхтенные бренды, престижные верфи, брокерские дома и ряд владельцев супер-яхт собрались вместе на трехдневную серию эксклюзивных вечеринок, торжеств и мероприятий по налаживанию деловых связей.

«Организаторы KRSR 2017 горды тем, что нам удалось привлечь самые престижные бренды яхтенного мира — включая Feadship и Royal Huisman — которые обычно встречаются вместе только в Монако и Форт-Лодердейле», — заявил

Ричард Поуп, гендиректор Kata Rocks и Infinite Luxury.

«То, что все эти бренды поддерживают KRSR, поможет развитию интереса к Пхукету, Таиланду и Азии в качестве направления мирового класса для супер-яхт», — добавил он.

Как и год назад, в акватории у Kata Rocks встали на якорь ослепительные яхты, которых в этот раз собралось более 20. Топовые лодки включая 70-метровую MY Lady Christine верфи Feadship; 52-метровую шхуну SY Zen; 51-метровую MY Northern Sun от Burgess; 32-метровую MY Princess Sauvage, две Monte Carlo 86 и MY Grace, яхту Sunseeker Manhattan 66 постройки 2017 года.

Программа KRSR 2017 состояла из многочисленных вечеринок, частных ужинов, дегустаций еды и напитков, круизов и бранчей на яхтах и много другого. Мероприятия привлекли бесчисленных VIP-гостей, включая 30 владельцев супер-яхт, капитанов и знаменитостей.

Следующее рандеву KRSR пройдет с 7 по 9 декабря 2017 года. Чего от него ожидать? С учетом намерения организаторов превратить KRSR в ключевое яхтенного событие в регионе — ожидать еще больше всего! ■

*Подробнее на [katarockssuperyachtrendezvous.com](http://katarockssuperyachtrendezvous.com).*